



Sektionen för Informations- och Nanoteknik
TraditionsMEsterIT
Kistagången 14,
164 40 Kista
insektionen.se



Mästarråd #8

2020-07-26, Kl. 18.00, Sal Zoom

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

TraditionsMästare Samuel Gren Cheadle förklarar mötet öppnat 18:08.

1.2. Mötets behöriga utlysande

Mötet betraktas behörigt utlyst.

1.3. Val av mötesordförande

TraditionsMästare Samuel Gren Cheadle valdes till mötesordförande.

1.4. Val av mötessekreterare

Pubmästaren Jonathan Randleff valdes till sekreterare.

1.5. Anmälda förhinder

Amanda Baza har informerat mötet att hon är bortrest och kan därför ej närvara.

Alexander Astély har informerat mötet att han ej är tillgänglig.

1.6. Närvarande

Artur Amcoff, Samuel Gren Cheadle, Jonathan Randleff

1.7. Adjungeringar

Punkten utgår.

1.8. Föregående protokoll

Finns på TMEIT:s webbsida.

1.9. Fastställande av föredragslista

Föredragslistan fastställs.

2. Rapporter - Reports

2.1. TraditionsMästare

Börjat med designen på nya hemsidan

2.2. Vice TraditionsMästare

Möte med Meyer och annat sektionsfolk angående HT20s påverkan av corona.

2.3. PubMästare

Fixat access så varor kan inhandlas inför mottagningen.

2.4. SkattMästare

Punkten utgår.

2.5. SkriptMästare

Punkten utgår.

3. Inkomna motioner och Interpellationer

Inga inkomna motioner eller interpellationer.

4. Förslag på propositioner

Inga inkomna propositioner.

5. Beslut

5.1. Entlediganden

Punkten utgår.

5.2. Tillförordnanden

Punkten utgår.

6. Diskussionsfrågor

6.1. Styrelsemötet: Gå igenom lista från möte

Ett officiellt dokument kommer att släppas av styrelsen för sektionen angående HT20s verksamhet.

6.2. Uppföljning av event

6.2.1. TMEIT picknick 2020-06-26

Kul, Nacho drack öl.

6.3. Kommande event

6.3.1. Mottagningen

6.3.1.1. Events

Jobbar tillsammans med Qmisk alla events, ska planera med dem.

6.3.1.2. Arbetspassfördelning

Fixad, skickas ut vid mötesslut.

6.3.2. Spikenprovning

Datum bestämt, 9 Augusti, behöver festanmälas. Scar skapar event efter mötet.

6.3.3. Öråd

6 Augusti, kallelse skickas ut efter mötet.

6.4. Arbetslagen

6.4.1. Arbetslagsledare

Fixat, går ut med info senare.

6.4.2. Fördelning av arbetare

Fixat, går ut med info senare.

6.4.3. Namn på arbetslagen

Fixat

6.5. Accesslista

Fixad

6.6. Nya hemsidan

Front end har börjats jobba på, hoppas ha viss funktionalitet till prao-perioden.

7. Övriga frågor

Punkten utgår.

8. Kommande händelser

Punkten utgår.

9. Mötets avslutande

Mötesordförande Samuel Gren Cheadle förklarar mötet avslutat 21:25

Samuel Gren Cheadle
Mötesordförande
Chairman of the Meeting

Jonathan Randleff
Mötessekreterare
Secretary of the Meeting